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Na konci ledna byl veřejnosti zpřístupněn nový sportovní areál na Hvězdě. Na
baseballovém stadiónu byla vytvořena ledová dráha pro stovky bruslařů, kteří hned této
příležitosti využili. Mnoho chvály se pělo na organizátory i radnici, která umožnila
občanům bruslení zdarma. Tím pomohla hlavně těm nemajetnějším, neboť např. rodinné
bruslení na zimním stadiónu pro pětičlennou rodinu stojí 150,- Kč, což několikrát za
měsíc je docela zásah do rozpočtu. Venkovní bruslení někteří z nás znají z jiných měst,
ať z Brna či Znojma. Tvůrci ledové plochy se netajili pracností a náklady vysoko nad
deseti tisíci korunami. Pravdou je, že plocha dlouho nevydržela a díky teplému počasí
bylo po týdnu s bruslením konec. Od minulého pátku opět udeřili mrazy a hlavně začali
jarní prázdniny. Předpověď mluví o mrazech po celý tento týden. Sněhu pro řádění dětí
mnoho není, tak se nabízela otázka, zdali půjdeme bruslit na Hvězdu. A chyba lávky,
plocha zamrzlá není!

      

  

Bruslit tedy musíme jít opět na stadión. I přes podporu radnice tento projekt hned v
úvodu dostal zásadní ránu. Hvězda zazářila jen chvíli, možná pro reklamu? Až se zase
budou mnozí ptát, proč děti nesportují a sedí u počítačů,  jednou z odpovědí bude,
radnice se na ně vykašlala. Ale mohou si pustit třeba NHL na počítači! Tam to odbruslí za
ně.
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